
 

Zápis z jednání Řídícího výboru 
 

Datum: 14. 10. 2019 

Místo: MAS Moravský kras 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program: 

1. uvítání, úvod Ing. Klára Kučerová 

2. volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, hlasování jednacího řádu 

3. informace o dosavadním průběhu projektu (vedoucí projektu, vedoucí pracovních skupin) 

4. diskuze nad akčním plánem 2019/2020, hlasování 

5. volná diskuze na téma dle návrhu účastníků 

6. závěr 

1. 

Ing. Kučerová přivítala přítomné. Předseda František Novotný osobně pověřil hlasováním Mgr. 

Holomkovou. Ing. Kučerová informovala členy, že bude hlasovat za sebe, Mgr. at Mgr. Kovářovou 

a Mgr. Baletkovou. Mgr. Hájková bude hlasovat za Mgr. Jalovou. (všechny zmíněné se omluvily).  

Ing. Klára Kučerová konstatovala, že je přítomno 18 držitelů hlasů a ŘV je tedy usnášeníschopný.  

 

2. 

Volba zapisovatelky Řídícího výboru.  
Klára Kučerová navrhla za zapisovatelku výboru Mgr. Hájkovou, asistentku projektu. 

Hlasování:  

Pro: 19  

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení: 

Za zapisovatelku výboru byla zvolena asistentka projektu Martina Hájková. 

 

 

Volba ověřovatele zápisu Řídícího výboru 

Klára Kučerová navrhla sebe za ověřovatele zápisu výboru Ing. Kláru Kučerovou, vedoucí projektu. 

Hlasování:  

Pro: 19  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Usnesení: Klára  

Za ověřovatele výboru byla zvolena vedoucí projektu Ing. KláraKučerová. 

 

 

Změny v jednacím řádu Řídícího výboru 

 změna ve frekvenci setkávání – 1 x ročně 

 zkrácení doby pro zaslání materiálu 



 
Hlasování:  

Pro: 19  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Usnesení:  

Nové změny v jednacím řádu byly jednohlasně schváleny. 

 

 

3. 

Dosavadní průběh projektu 

Projekt MAP II běží od listopadu 2018. Proběhlo zajištění koordinátorů MAP na školách. Paní 

ředitelka ze ZŠ Rudice potvrzuje, že koordinátoři fungují. RT MAP II poznamenává, že zajištění 

fungování projektu je náročné. 

Školy postupně vyplňují dotazník potřeb škol. 4x do roka se setkávají jednotlivé pracovní skupiny 

 

Představení jednotlivých pracovních skupin 

 Ing. Kučerová shrnuje dosavadní práci pracovní skupiny čtenářská gramotnost a rovné 

příležitosti. 

Informuje o speciální pedagožce, který je zaměstnanec MAS MK a věnuje se školám (Rudice, 

Bukovina, Sloup, Ostrov, Vysočany, Kotvrdovice). 

Oznamuje, že bylo zakoupeno několik Klokanových kufrů a letos se bude nakupovat také. 

Oznamuje, že se ve spolupráci s PPP chystá série workshopů pro pedagogy.  

Ing. Kučerová dodává přehled několika dalších akcí - podpora asistentů pedagoga, workshopy 

s rodiči, besedy s autory (Srazil, Šolmes, Smolíková) a programy škol (EVVO a společné projekty – 

Sloup, Podomí, Ostrov, Jedovnice, Nad Čertovkou, Lipovec, Křtiny, Ostrov Léčebna) 

 

 P. Koumar představuje PS Matematická gramotnost – Hejného metodu, diferencovanou 

matematiky a sdílení praxe. 

Diferencovaná matematika – uskutečnili se WS (Mgr. Ondráčková). Pořídily se sady kartiček pro 

školy a zástupci ze škol budou docházet na workshopy pro 1. a 2. stupeň. První bude už na konci 

října. 

Strategie řešení úloh – Foyersteinova metoda, zájem o workshop 

Finanční gramotnost – p. Skoupá navrhla další témata workshopů 

 

 P.Komínková přestavuje PS Regionální identita a regionální učebnici. P. Zouharová byla 

hostem na jedné z PS a velmi učebnici chválí. Forma učebnice bude mít interaktivní podobu 

a bude pro 1. stupeň. Rozdělení na dvě části (přírodní a humanitní). Bude doplňkovou 

učebnicí do tříd, ne nahrazovat učebnice. Již proběhlo setkání s výtvarnicí Chupíkovou. 

Počet výtisků bude od 1000 do 3000 ks a alespoň pro 3 po sobě jdoucí 2. ročníky. 

 

 P. Revenda představuje PS Financování. Na první setkání se řešil celkový rozpočet projektu 

a paušál.Na další se probíralo financování DPP, vyloučené aktivity, problematika 

dokladování aktivit a finanční náročnosti lektorů. 

 

 



 
4. 

Akční plán 2019/2020 

Představení podpořených oblastí (podpora společného vzdělání, ekologické programy, 

polytechnika, čtenářská a matematická gramotnost, preventivní programy, rozvoj komunitní úlohy 

školy, společné aktivity škol a regionální identita. 

Vyloučené aktivity (adaptační a motivační pobyty pro děti a žáky, individuální kurzy vzdělávání 

pedagogů, sportovní aktivity a pořízení DHMI/investice) 

 

Členové Řídícího výboru obdrželi souhrnný akční plán. 

 

aktivita  Paušál   DPP   Celkem  

ČTENÁŘSKÁ GRAMOTNOST          22 000          41 500         63 500  

WORSKHOPY PRO RODIČE            5 000          10 040         15 040  

EKOLOGICKÁ VÝCHOVA        292 062          49 795        341 857  

MATEMATICKÁ GRAMOTNOST        117 000          20 000         87 000  

POLYTECHNIKA          68 220          21 500         89 720  

PREVENTIVNÍ PROGRAMY          13 500          37 000         50 500  

PREVENTIVNÍ PROGRAMY PRO MŠ                 -            15 500         15 500  

ROZVOJ KOMUNITNÍ ÚLOHY ŠKOLY          34 000          53 750         87 750  

SPOLEČNÉ AKTIVITY ŠKOL          51 500          38 500         90 000  

SPOLEČNÉ VZDĚLÁVÁNÍ        218 000        135 700        353 700  

WORKSHOPY PRO PEDAGOGY          10 000          74 000         84 000  

TVORBA REGIONÁLNÍ UČEBNICE          15 000        150 000        165 000  

PODPORA PODNIKAVOSTI ŽÁKŮ            8 000            8 000         16 000  

CELKEM        854 282        655 285     1 459 567  

    

 

 

Akční plán pro školní rok 2019/2020 

Hlasování:  

Pro: 19  

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Usnesení: Klára Kučerová hlasovala za sebe, Mgr. at Mgr. Kovářovou a Mgr. Baletkovou, Mgr. 

Holomková hlasovala za sebe a pana Novotného, Mgr. Hájková hlasovala za Helenu Jalovou. 

Akční plán pro školní rok 2019/2020 byl jednohlasně schválen. 

 

5. 

Diskuze 

Mgr. Koumar má zájem o vzdělávání pro sborovny – proplacení ubytování a dopravu je sporné. 

Proplacení lektora – mentora pro workshop je možné.  



 
Klára Kučerová upozornila na možnost podpory akčního plánování na školách v rámci 

aktivity 2.7, která má za cíl posílit atmosféru spolupráce v rámci pedagogického sboru při 

společném plánování aktivit ve školách v prioritních tématech MAP, a to formou společného 

setkání, workshopů, facilitací a podobně.  

 

Pohybové aktivity jsou vyloučenou aktivitou. Členové ŘVs touto skutečností výrazně nesouhlasí. 

Členové ŘV chtějí, aby byla tato aktivita zařazena do podpořených aktivit. (okresní olympiáda, 

triatlon) 

 

 

 

 

 

Zápis ověřil:      ………Ing. Klára Kučerová………….. 

     

 

 


